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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megszűnő sportcentrum Győrött? ILI." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági és sportminiszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Néhány nappal ezelőtt - Antal Imre győri önkormányzati képviselő úrral együtt - nyílt
levéllel fordultam Önhöz, melyben segítségét kértem egy győri sportcentrum megmentése
érdekében .
Ön a válaszlevelében - melyet elődjével, Kun András egykori szocialista párti megyei elnök
úrral együtt jegyzett - arról volt szíves tájékoztatni minket, hogy „teljes nézetazonosság van
köztünk" .
Kérem, ne vegye akadékoskodásnak, de ezen mondatukat felett érzett örömünket némiképpen
elhomályosították levelük további sorai . Mert bár megtudtuk, még „a kutya se akarja a
sportolási lehetőség megszűnését", mégis attól tartunk, néhány hét, néhány nap múlva már
nem rúghatja együtt a labdát fiatal és idős, amatőr és profi az Adyvárosi Sportcentrumban .

Kérem, engedje meg, hogy a levelük szereplő „az Önkormányzat illetékesei fedett műfüves
pályák magán-megvalósításáról tárgyalnak" mondat alapján a következő kérdést tegyem fel
Önnek :

Ezek a tárgyalások már a SportAXI. létesítményfejlesztési koncepció keretében folynak?
Mikorra várható a műfüves pályák felépítése?
Tekintettel a beruházások „magán-megvalósítására" milyen intézkedés fogja biztosítani azt,
hogy ezek a pályák a győri emberek számára is hozzáférhetők, bérelhetők, használhatók
legyenek?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2004 . július 19 .
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